
Zápis z 12. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis 
ze zasedání Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k 
dispozici  v sekretariátu MěÚ Milevsko. 

  

Z á p i s 

  

  

z 12. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 28. března 

2012 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko. 

  

Přítomni: 

Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, 

MUDr. Zdeněk Hobzek, Mgr. Marie Jelenová, RSDr. Jiří Kotalík, 

JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová, 

Ing. Ladislav Macháček, Mgr. Vlasta Machartová, Ing. Václav Pavlečka, p. Jaroslav Peták, 

p. Michal Polanecký, p. Marie Polívková, Ing. Pavel Procházka, 

MUDr. Miroslava Pučelíková, Mgr. Ivana Stráská, Mgr. Martin Třeštík. 

  

Omluveni: Ing. Ivan Radosta, Ing. Lubomír Šrámek, JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 

  

Program: 

  

Zahájení. 

Ustanovení orgánů zasedání. 

Schválení zápisu 11. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 

  

  1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 

  2. Prodej domu č. p. 24 včetně pozemků v katastrálním území Rukáveč - ukončení záměru 

      a vyhlášení opakovaného záměru - OISM 

  3. Prodej uvolněného bytu č. 5 v č. p. 875 ul. Jarlochova v Milevsku  - ukončení  záměru 

      a vyhlášení opakovaného záměru - OISM 

  4. Dodatek č. 3 ke Zřizovací listině ze dne 30.10.2002 příspěvkové organizace města 

      Milevska Mateřská škola Klubíčko Milevsko, B. Němcové 1380, okres Písek s účinností   

      od 01.04.2012 – OISM 

  5. Smlouva darovací pro stavbu některých inženýrských sítí, komunikace, chodníků 

      a pozemku s parc. č. 1270/8 - OISM 

  6. Dodatek č. 5 ke Zřizovací listině ze dne 15.11.2002 příspěvkové organizace města 

      Milevska Dům kultury Milevsko s účinností od 01.04.2012 - OISM 

  7. Žádost o odkoupení části pozemkové parcely, v k. ú. Milevsko ukončení záměru - OISM 

  8. Žádost o příspěvek na realizaci stavby obecného zájmu - ORR 

  9. Informace o řešení návrhu na novou záležitost z jednání ZMM 14.12.2011 - ORR 

10. Zpráva o výsledku kontroly č. 5/2011 „namátková kontrola zadávání, výdajů na    

      projektovou dokumentaci a studie a důvody následně nerealizovaných projektů a studií      

      v období 2006 - 2010“ – KV ZMM 



11. Smlouva darovací pro stavbu vodovodní a kanalizační sítě v lokalitě Dehetník - OISM 

12. Jmenování zástupce města Milevska na Valnou hromadu České spořitelny - STA 

  

Projednání návrhů na nové záležitosti. 

Informace úřadu. 

Dotazy. 

Ukončení zasedání. 

  

Písemné materiály k bodům č. 1 – 10 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města Milevska a 

jsou přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi: 

-          zápis č. 1/2012 ze zasedání Finančního výboru ZMM 

-          zápisy č. 10/2012 a 11/2012 z Kontrolního výboru ZMM 

  

  

Ustanovení orgánů zasedání 

  

12. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, konstatoval 

přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho 

usnášeníschopnost. Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 

  

Ověřovatelé zápisu: 

Paní Marie Polívková, Ing. Václav Pavlečka 

  

Návrhová komise byla schválena ve složení: 

Mgr. Vlasta Machartová, Ing. Ladislav Macháček, MUDr. Miroslava Pučelíková 

Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Ladislav Macháček.  

  

Schválení zápisu 11. zasedání Zastupitelstva města Milevska 

Ing. Mgr. Doubek – usnesením zastupitelstva z konce loňského roku bylo dohodnuto, že 

od 01.01.2012 součástí zápisu zastupitelstva budou výsledky hlasování jmenovitě, v zápisu 

ze ZMM se toto neobjevilo. 

Ing. Troják – vysvětlil zákonný důvod, proč tomu tak není. Pokud někdo ze zastupitelů s tímto 

nesouhlasí, tak jména při hlasování nemohou být uvedeny. 

Ing. Mgr. Doubek – z jakého důvodu veřejné věci ze zákona o obcích jsou možné zveřejnit. 

Ing. Troják – dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů a ústavního práva, 

zdůvodnění bylo zastupitelům předloženo. 

Ing. Mgr. Doubek – dle zákona vysvětlil, že některé věci je možné zveřejnit. 

p. starosta – Ing. Mgr. Doubek si může podat stížnost nadřízenému orgánu, že není plněno 

usnesení. 

  

Zápis 11. zasedání Zastupitelstva města Milevska byl schválen bez připomínek. 

  

Zastupitelé schválili program 12. jednání Zastupitelstva města Milevska s tím, že bude stažen 

z programu bod č. 11. (Smlouva darovací pro stavbu vodovodní a kanalizační sítě v lokalitě 

Dehetník – OISM) a rozšířen bude o bod č. 12. (Jmenování zástupce města Milevska na Valnou 

hromadu České spořitelny – STA). 

  

JUDr. Kofroň – navrhl, aby zastupitelstvo na dnešním jednání svým hlasováním omezilo počet 

vstupů zastupitelů k jednotlivým záležitostem maximálně na jedno vystoupení v délce 

nepřekračující 5 minut. 



Ing. Mgr. Doubek – není to dle Jednacího řádu ZMM. 

JUDr. Kofroň – v Jednacím řádu ZMM takové ustanovení je, chce zkusit, zda by se tímto 

způsobem mohla zkrátit jednání zastupitelstev, aby netrvaly do pozdních nočních hodin. 

p. starosta – citoval z Jednacího řádu ZMM, omezení vstupů zastupitelů v rozpravě ke každému 

bodu 

Ing. Beneš – navrhuje 2 vstupy na jednoho zastupitele k jednomu bodu. 

p. starosta – toto se bude řešit u každého bodu zvlášť, pokud to někdo bude navrhovat. 

  

Pan starosta nechal hlasovat o návrhu JUDr. Kofroně: pouze jeden vstup zastupitele k jednomu 

projednávanému bodu v délce nepřekračující 5 minut. 

Hlasování: 

Přítomno: 16   pro-3, proti-3, zdržel se-10 

  

1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 

Úvodní informace k materiálu podal p. starosta. 

  

Usnesení č. 124/12 

Zastupitelstvo města Milevska 

bere na vědomí přehled: 

- plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 11. zasedání ZMM, 

- nesplněných usnesení ze zasedání  ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání 

ZMM  současného období č. 1 – 10. 

Přítomno: 16   pro-16, proti-0, zdržel se-0 

  

2. Prodej domu č. p. 24 včetně pozemků v katastrálním území Rukáveč - ukončení záměru        

    a vyhlášení opakovaného záměru - OISM 

Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek – dotaz, zda město zveřejnilo prodej této budovy prostřednictvím realitní 

kanceláře. 

Ing. Beneš – navrhuje doplnit do materiálu datum do 30.04.2012 do 10:00 hodin. 

Na jednání se dostavili p. Polanecký a Ing. Procházka. 

  

Usnesení č. 125/12 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje ukončení  opakovaného záměru na prodej domu č. p. 24  včetně pozemků st. parc. 

č. 25, parc. č. 510/2 a 510/3 v k. ú. Rukáveč, 

II. schvaluje  vyhlášení nového opakovaného záměru na prodej domu č. p. 24   včetně 

pozemků st. parc. č. 25, parc.č.510/2 a 510/3 v k. ú. Rukáveč nejvyšší nabídce a minimální 

výchozí cenou 500.000 Kč dle předloženého návrhu prostřednictvím internetového portálu 

vasmajetek.cz, na stránkách města a úřední desce, 

II. jmenuje komisi pro otevírání a hodnocení nabídek ve složení Ing. Bohuslav Beneš, 

Bohumila Hlavínová a Eliška Kučerová.      

Přítomno: 18   pro-17, proti-0, zdržel se-1 

  

3. Prodej uvolněného bytu č. 5 v č.p. 875 ul. Jarlochova v Milevsku  - ukončení  záměru    

    a vyhlášení opakovaného záměru - OISM 

Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustil Ing. Procházka. 

  

Usnesení č. 126/12 

Zastupitelstvo města Milevska 



I. schvaluje ukončení opakovaného záměru na prodej  uvolněného bytu č. 5 v č.p. 875 ulice 

Jarlochova v Milevsku s příslušnou ideální částí společných prostor budovy, s příslušnou 

ideální částí parcely st. 911 a s příslušnou částí pozemku parc. č. 1832/4, 

II. schvaluje vyhlášení nového opakovaného záměru na prodej uvolněného bytu č. 5 v č. p. 875 

ulice Jarlochova v Milevsku s příslušnou ideální částí společných prostor budovy, s příslušnou 

ideální částí parcely st. 911 a  s příslušnou částí pozemku parc. č. 1832/4 nejvyšší 

nabídce  a minimální výchozí cenou 500.000 Kč dle předloženého návrhu, 

III. jmenuje komisi pro otevírání a hodnocení nabídek ve složení Ing. Bohuslav Beneš, 

Bohumila Hlavínová, Eliška Kučerová. 

Přítomno: 17   pro-17, proti-0, zdržel se-0 

  

4. Dodatek č. 3 ke Zřizovací listině ze dne 30.10.2002 příspěvkové organizace města 

    Milevska Mateřská škola Klubíčko Milevsko, B. Němcové 1380, okres Písek  s účinností  

    od 01.04.2012 – OISM 

Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátil Ing. 

Procházka.  V rozpravě k tomuto bodu vystoupil Ing. Mgr. Doubek. 

  

Usnesení č. 127/12 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje Dodatek č. 3 ke Zřizovací listině ze dne 30.10.2002 příspěvkové organizace města 

Milevska Mateřská škola Klubíčko Milevsko, B. Němcové 1380, okres Písek s účinností od 

01.04.2012,    

II. pověřuje starostu města podpisem tohoto dodatku. 

Přítomno: 18   pro-18, proti-0, zdržel se-0 

  

5. Smlouva darovací pro stavbu některých inženýrských sítí, komunikace, chodníků a  

    pozemku s parc. č. 1270/8 – OISM 

Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek – upozornil prostřednictvím fotodokumentace, že chodník v předmětné 

lokalitě není vyskládán kostkami, ale je zalit betonem. Poukázal na nekvalitně odvedenou práci. 

Mgr. Třeštík – při přebírání chodníku město vyvodí z nekvalitně udělané práce závěry. 

p. Polívková – poukázala na důležitost, aby byl chodník při předávání městu uveden do stavu, 

v jakém má být. 

p. starosta – v předávacím protokolu by závady měly být uvedeny a rovněž by měl být pořízen 

doklad o jejich odstranění. 

MUDr. Kofroňová – byly v rámci kolaudace zjištěny a zaznamenány nějaké závady a jaké? 

Mgr. Stráská – citovala, že kolaudace proběhla a OISM materiál doporučil schválit, požaduje 

pro příště přesné informace. 

Mgr. Machartová – dotaz, zda musí být tento materiál schválen na tomto jednání zastupitelstva, 

navrhla materiál odložit do doby, než bude chodník uveden do pořádku. 

p. starosta – rovněž doporučil materiál odložit. 

Ing. Lavička – materiál byl zpracován na základě předložených kolaudačních rozhodnutí, proto 

byl takto připraven. 

MUDr. Pučelíková – kdo je členem kolaudační komise. 

p. starosta – kolaudaci provádí správní orgán. 

Mgr. Třeštík – jako předkladatel stáhl tento bod z programu jednání. 

  

6. Dodatek č. 5 ke Zřizovací listině ze dne 15.11.2002 příspěvkové organizace města 

    Milevska Dům kultury Milevsko s účinností od 01.04.2012 - OISM 

Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 



Ing. Mgr. Doubek, p. starosta, p. Peták, Mgr. Stráská, Bc. Kratochvíl, 

Ing. Mgr. Doubek – návrh na doplnění usnesení: ZMM rozhodlo o snížení provozní dotace 

Domu kultury o 30.000 Kč pro letošní rok v poměrné části. 

p. starosta – dotaz na ředitele DK, zda byly provedeny, nebo jsou prováděny vícepráce 

na opravy nově vyměněných oken Domu kultury. 

Bc. Kratochvíl – práce stály 9.000 Kč a nebyly zahrnuty v nabídce. 

  

Pan starosta nechal hlasovat o návrhu Ing. Mgr. Doubka Návrh: ZMM rozhodlo o snížení 

provozní dotace Domu kultury o 30.000 Kč pro letošní rok v poměrné části 

Hlasování: 

Přítomno: 18   pro-8, proti-5, zdržel se-5 

Návrh nebyl přijat. 

  

Usnesení č. 128/12 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje Dodatek č. 5 ke Zřizovací listině ze dne 15.11.2002 příspěvkové organizace města 

Milevska Dům kultury Milevsko s účinností od 01.04.2012, 

II. pověřuje starostu města podpisem tohoto dodatku.       

Přítomno: 18   pro-15, proti-0, zdržel se-3 

  

  

7. Žádost o odkoupení části pozemkové parcely, v k. ú. Milevsko ukončení záměru - OISM 

Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustil p. starosta. 

  

Usnesení č. 129/12 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje  prodej části pozemkové parcely parc. č. 849/10, dle geo. plánu označené jako 

pozemková parcela parc. č. 849/28 o výměře 717 m2, v k. ú. Milevsko 

paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové parcely bude 150 

Kč za 1 m2, 

II. pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Přítomno: 17   pro-17, proti-0, zdržel se-0 

  

8. Žádost o příspěvek na realizaci stavby obecného zájmu - ORR 

Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek, p. starosta, Mgr. Třeštík, Mgr. Stráská, RSDr. Kotalík, p. Peták. 

  

Ing. Mgr. Doubek: 

1) upozornil, že hlasování je navrženo jako negativní, pokud by to negativní neprošlo většinou, 

muselo by se hlasovat ještě jednou v obráceném znění, 

2) dotaz, zda město by mělo požadovat peníze za to, že do akce vstupuje, pokud se jedná 

o výdaje převyšující obvyklou úroveň, 

3) dotaz, zda je možné poskytnout příspěvek stavebníkovi na připojení se na sítě. 

  

Mgr. Třeštík – v tomto případě o tom město zatím neuvažovalo. 

Mgr. Stráská – město velmi pomohlo k sehnání evropských peněz a dalšími výdaji, které s tímto 

souvisely, je chybné zhodnocovat někomu pozemky. 

  

Na jednání se vrátil p. starosta a odešli: MUDr. Hobzek a Ing. Procházka. 

  



Usnesení č. 130/12 

Zastupitelstvo města Milevska 

rozhodlo neposkytnout, dle Zásad pro poskytování pomoci při realizaci staveb obecného zájmu 

a veřejné zeleně – ZA/ 03/RMM, na 

žádost XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX o příspěvek na realizaci stavby obecného 

zájmu – zřízení kanalizace dešťové, splaškové, vodovodu a veřejného osvětlení v lokalitě Pod 

Zvíkovcem, žádný finanční příspěvek. 

Přítomno: 16   pro-15, proti-0, zdržel se-1 

  

9. Informace o řešení návrhu na novou záležitost z jednání ZMM 14.12.2011 - ORR 

Úvodní informace k materiálu podal Ing. Beneš a Ing. Ondruška.  Na jednání se vrátili 

Ing. Procházka, MUDr. Hobzek. 

  

Usnesení č. 131/12 

Zastupitelstvo města Milevska 

bere na vědomí informaci o řešení návrhu na novou záležitost - legalizaci turistické pěšiny 

a vybudování přechodu pro chodce přes silnici II/105  u Penny marketu, předloženého 

na jednání ZMM 14.12.2011. 

Přítomno: 18   pro-18, proti-0, zdržel se-0 

  

10. Zpráva o výsledku kontroly č. 5/2011 „namátková kontrola zadávání, výdajů na   

      projektovou dokumentaci a studie a důvody následně nerealizovaných projektů a studií     

      v období 2006 - 2010“ – KV ZMM 

Úvodní informace k materiálu podal JUDr. Kofroň. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek, p. tajemník, JUDr. Kofroň. 

Jednání opustil p. Polanecký. 

  

Usnesení č. 132/12 

Zastupitelstvo města Milevska 

bere na vědomí obsah zprávy o výsledku kontroly č.5/2011 „namátková kontrola zadávání, 

výdajů na projektovou dokumentaci a studie a důvody následně nerealizovaných projektů 

a studií v období 2006 – 2010“. 

Přítomno: 17   pro-17, proti-0, zdržel se-0 

  

11. Smlouva darovací pro stavbu vodovodní a kanalizační sítě v lokalitě Dehetník - OISM 

Tento bod byl stažen z programu jednání. Mgr. Třeštík doplnil, že tento bod bude projednán po 

předložení dokumentací z kolaudace výše uvedené stavby. Na jednání se vrátil p. Polanecký. 

  

12. Jmenování zástupce města Milevska na Valnou hromadu České spořitelna - STA 

Úvodní informace k materiálu podal p. starosta. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Pavlečka – navrhl Mgr. Třeštíka jako zástupce města Milevska na VH České Spořitelny. 

p. starosta – navrhl jmenovat ho do konce volebního období. 

  

Usnesení č. 133/12 

Zastupitelstvo města Milevska 

jmenuje pana Mgr. Martina Třeštíka zástupcem města Milevska na Valných hromadách České 

spořitelny a. s., Olbrachtova 1929/62, Praha 4 s platností do konce současného volebního 

období. 

Přítomno: 18   pro-15, proti-0, zdržel se-3 

  



Projednání návrhů na nové záležitosti. 

Mgr. Třeštík – požádal členy ZMM, aby podali návrhy na zvolení člena Dozorčí rady SMM, 

které bude na programu příštího jednání zastupitelstva. 

  

Ing. Mgr. Doubek – navrhl, aby na příštím jednání ZMM byl projednán návrh pana Málka 

ohledně založení obchodní společnosti stejně jako závěrečný účet města Milevska za rok 2011. 

Obě zmiňované záležitosti doporučil k projednání zastupitelstvu Finanční výbor ZMM. 

Co se týče výběrového řízení na FRB uvedl, že mělo být zveřejněno např. ve Zpravodaji. 

Na internetu bylo výběrové řízení doplněno, na co se dá občanům půjčit.  

p. starosta – doplnil, že výběrové řízení na FRB bylo uzavřeno minulý týden. 

  

p. Peták – po rozpadu ČSTV by měla vláda převádět finance do rozpočtů měst a obcí. Bylo 

doporučeno, aby finanční prostředky byly doporučeny jednotlivým oddílům, protože oddíly 

o finance přicházejí. 

p. starosta – město zatím žádné peníze neobdrželo. 

Ing. Španvirt – dle internetových stránek Ministerstva financí by město Milevsko mělo získat 

cca 4.000.000 Kč, v dubnu by mělo město obdržet první část. 

p. starosta – o penězích bude město rozhodovat, pokud nějaké získá. 

p. Peták – oddíly dostávaly peníze za člena, za fotbalový oddíl je to cca 100.000 Kč, takže by 

zbyly finance na údržby sportovišť. 

Mgr. Třeštík – pokud město finance od ČSTV získá, není problém, aby část peněz podle 

nějakého klíče přišla třeba sportující mládeži. 

p. Peták – požádal o případné zpracování materiálu k uvedené záležitosti. 

Ing. Ondruška – jako bývalý tajemník TJ ZVVZ podal informace týkající se financování sportu. 

  

Informace úřadu. 

Ing. Troják – v současné době došlo k technickému problému s propojením obou budov MěÚ. 

  

Pan starosta seznámil přítomné se zápisy Finančního výboru ZMM a Kontrolního výboru 

ZMM. 

Ing. Mgr. Doubek – upozornil na chybu v tabulce ze zápisu Finančního výboru ZMM 

(investiční položka 86), která vznikla při přepisu a seznámil přítomné s obsahem zápisu 

Finančního výboru ZMM. Dále poukázal na striktní stanovisko závěru pracovních skupin 

týkající se úsporných opatření, která by měla dosáhnout 5 %.  

  

Mgr. Třeštík – práce skupin pokračuje, závěry Finančního výboru ZMM považuje 

za předčasný. 

  

Dotazy 

  

p. Polívková – dotaz na domek po Maškarním sdružení v ul. Č. legií. 

p. starosta – záměr na prodej domku trvá do konce března 2012. 

p. Polívková –  upozornila, aby chodník na Husově nám., který je poničený vlivem stavby, byl 

uveden do původního stavu. 

p. starosta – stavba ještě pokračuje, chodník bude průběžně opravován, odbor dopravy na to 

dohlédne. 

JUDr. Kofroň – v parku u Suchanova rybníka chybí 2 sakury ve stromořadí. Dále upozornil na 

nedůstojný prostor kolem lípy vysazené Švýcary, navrhuje ho upravit. 

p. starosta – bude zadáno Odboru životního prostředí MěÚ. 

  



MUDr. Hobzek – dotaz, proč ředitelé městských zařízení sdělili novinářům na otázku výši 

svého platu pouze svůj tarif oproti starostovi a místostarostovi, kteří svůj plat uvedli zcela 

přesně na korunu. 

Bc. Kratochvíl – nechtěl reagovat na uměle vyvolanou záležitost panem nájemcem. Domnívá 

se, že plat je tajná věc a nemusí se zveřejňovat. 

Ing. Mgr. Doubek – platy mají být zveřejněny stejně jako hlasování zastupitelů jmenovitě. 

-          Dotaz ohledně výběrového řízení na projekt sportovního centra Bažantnice, proč nejsou 

výsledky zveřejněny na internetu. 

-          Dotaz, zda v oblasti bazénů došlo k zaplavení strojovny. 

  

Mgr. Třeštík – došlo k částečnému zatopení strojovny, škoda nebyla výrazná, zjistí podrobnější 

informaci. 

Ing. Lavička – byl osloven zhotovitel, 29. března 2012 by měli přijet pracovníci a zajistit 

odstranění závady, která tam vznikla. 

  

Mgr. Třeštík – rada rozhodla o výběrovém řízení ohledně tenisového areálu, jedná se o zakázku 

do 100.000 Kč, proto nebyl zveřejněn záměr, osloveno bylo šest projektantů a architektů 

z Milevska. Hlavním kritériem byla praktičnost, originalita a celkový dojem. Informace 

z RMM jsou zpracovávány a co nejrychleji budou zveřejněny na internetu. Výsledky budou 

publikovány i ve Zpravodaji. 

Ing. Mgr. Doubek – domnívá se, že tyto zakázky by měly být na internetu zveřejňovány. 

p. starosta – rada rozhodla zadat zpracování studie Ing. Arch. Hlavínovi, Ph.D., celá studie bude 

samozřejmě zveřejněna. V případě, že stavba bude realizována, nepřesáhne 10. Mil. Kč. 

  

Ing. Macháček – v zápise z Finančního výboru ZMM je tato studie zmíněna pod bodem C) jako 

postradatelná a nepotřebná, dotaz, proč se tedy dělala. 

Ing. Mgr. Doubek – Finanční výbor se zabýval trvalým zásobníkem investičních požadavků, 

nikoli studií tenisových kurtů, o které nevěděl, že probíhá. 

Mgr. Třeštík – tato studie byla v rámci rozpočtu schválena. 

  

Mgr. Jelenová – upozornila, že informace z RMM nejsou dosud na internetu. Vadí jí další 

striktní 5% škrty v rozpočtových kapitolách, poukázala na školství.  

p. starosta – má mimo jiné na starost bezpečnost a pořádek ve městě, nehodlá ohrozit 

bezpečnost občanů města kroky, ke kterým je tlačen. 

Mgr. Třeštík – všechny skupiny budou pracovat na úsporách, neznamená to však, že je najdeme 

všude. 

Mgr. Stráská – vyjádřila se k fungování LSPP, od 1. dubna 2012 vstupuje v platnost nový zákon 

o zdravotních službách. Ten zcela mění podmínky poskytování lékařské služby první pomoci., 

ukládá lékařům povinnost na žádost Krajského úřadu podílet se na výkonu lékařské 

pohotovostní služby. Tento zákon mění i podmínky, které jsou v přenesené působnosti. 

Financování by mělo přejít na stát, který se tomu brání. Zastupitelstvo kraje rozhodlo, že to 

bude do konce roku stejné, pouze se budou uzavírat smlouvy s provozovatelem. Během 

letošního roku bude připraven nový model, který by měl podle zákona v dojezdnosti 60 km. 

  

MUDr. Pučelíková – Krajský úřad bude zřizovat pohotovostní službu, ale nejvýhodnější by 

bylo zřídit ji v blízkosti nemocnice tak, aby byla návaznost na odbornou péči, a to v Milevsku 

není. 

Mgr. Stráská – v Jihočeském kraji je vybudován určitý počet těchto služeb a bude vůle je 

zachovat. 



MUDr. Pučelíková – připomněla, že v Milevsku lékaři slouží pro Příbramsko, Sedlčansko, 

Chyšecko, Bernarticko, Opařany, ošetřují i děti a pohotovost je v Milevsku ve všední den 

do 22:00 hodin, v nemocnicích je obvykle pouze do 20:00 hodin. 

  

MUDr. Hobzek – v okresních městech to bylo vyřešeno tak, že pohotovosti, které nebyly 

součástí nemocnic, jsou letos již součástí ambulantní služby interního oddělení. 

  

  

Ukončení zasedání 

  

Jednání bylo ukončeno ve 20:00 hodin. 

  

  

  

  

  

  

Bc. Zdeněk Herout v. r. 

starosta 

  

  

  
Upravila:  Petra Slunečková 

 


